



Anfahrt zu Canon Giessen mit dem Pkw

- **Flughafen Frankfurt → Giessen**

Auf der A3 (Richtung OFFENBACH/WÜRZBURG) bis zum „Frankfurter Kreuz“, dort abbiegen auf die A5 (Richtung DORTMUND/KASSEL/GIESSEN) bis zum „Gambacher Kreuz“. Dort abbiegen auf die A45 (Richtung DORTMUND) bis zum „Gießener Südkreuz“. Weiter auf der A485 (Richtung MARBURG-Gießener Ring) bis zur Ausfahrt „Gießen-Ursulum“.

- **Frankfurt → Giessen**

Auf der A5 (Richtung KASSEL/HANNOVER) bis zum „Gambacher Kreuz“, dort abbiegen auf die A45 (Richtung DORTMUND) bis zum „Gießener Südkreuz“. Weiter auf der A485 (Richtung MARBURG -Gießener Ring) bis zur Ausfahrt „Gießen-Ursulum“.

- **Kassel → Giessen**

Auf der A5 bis zum „Reiskirchener Dreieck“, dort abbiegen auf die A480 Richtung Giessen bis zum „Nordkreuz Giessen“. Weiter auf der A 485 (Richtung FRANKFURT - Gießener Ring) bis zur Ausfahrt „Gießen-Ursulum“.

- **Dortmund → Giessen:**

Auf der A45 bis zur Ausfahrt „Wetzlar Ost“, dort abbiegen auf die B49 (Richtung GIESSEN/MARBURG) bis zum „Dreieck Bergwerkswald“. Weiter auf der A485 (Richtung MARBURG/KASSEL - Gießener Ring) bis zur Ausfahrt „Gießen-Ursulum“.

- **Aschaffenburg → Giessen**

Auf der A45 bis zum „Gießener Südkreuz“. Weiter auf der A485 (Richtung MARBURG - Gießener Ring) bis zur Ausfahrt „Gießen-Ursulum“.

- **...weiter in Giessen:**

Nach der Abfahrt „Gießen-Ursulum“ Richtung Gießen-Rödgen fahren. An der Ampel links einordnen und stadtauswärts am US-Depot vorbei bis zu einem Bahnübergang. Nach dem Überqueren des Bahnübergangs und dem Durchfahren einer Linkskurve rechts abbiegen in die „Industriestraße“. Sie fahren direkt auf den Haupteingang der CANON GIESSEN GmbH zu.

Getting to Canon Giessen by car

- **Frankfurt Airport → Giessen**

You take the Autobahn A3 (direction OFFENBACH/WÜRZBURG) up to the “Frankfurter Kreuz”. There you change to the A5 (direction DORTMUND/KASSEL/GIESSEN). At the “Gambacher Kreuz” you change to the Autobahn A45 (direction DORTMUND) and follow the signs to Giessen. On the “Giessener Südkreuz” you change to the Giessener Ring A485 (direction MARBURG) until the exit “Giessen-Ursulum”.

- **Frankfurt → Giessen**

From Frankfurt on the Autobahn A5 (direction KASSEL/HANNOVER). At the “Gambacher Kreuz” you change to the Autobahn A45 (direction DORTMUND) and follow the signs to Giessen. On the “Giessener Südkreuz” you change to the Giessener Ring A485 (direction MARBURG) until the exit “Giessen-Ursulum”.

- **Kassel → Giessen**

From Kassel on the Autobahn A5 until the “Reiskirchener Dreieck”. Here you have to change on to the A480 (direction GIESSEN) until the “Nordkreuz Giessen”. Here you take the Giessener Ring A485 (direction FRANKFURT) until the exit “Giessen-Ursulum”.

- **Dortmund → Giessen**

On the Autobahn A45 up to the exit “Wetzlar Ost”. Taking this exit you get on to the B49 (direction GIESSEN/MARBURG) up to the “Dreieck Bergwerkswald”. There you keep on the left to the A485 (direction MARBURG/KASSEL). You leave the Giessener Ring at the exit “Giessen-Ursulum”.

- **Aschaffenburg → Giessen**

Follow the Autobahn A45 up to the “Giessener Südkreuz”. There you leave the Autobahn to follow the Giessener Ring A485 (direction MARBURG) up to the exit „Giessen-Ursulum“.

- **...further on in Giessen:**

After having taken the exit “Giessen-Ursulum” you follow the signs to “Giessen-Rödgen”. At the traffic signal you turn left to leave the city limits and drive along the US-depot. After passing a railway line and taking a sharp curve to the left you turn right to “Industriestraße”. You will directly get to the main entrance of CANON GIESSEN GmbH.